

PRESENTATION ET CELEBRATION DE LA FETE D'HALLOWEEN

(Introduction and celebration of the halloween feast)

par les élèves de 3H et 3I
et leur professeur d'anglais

(by the students of 3H and 3I and their english teacher)



Le vendredi 15 novembre, les élèves de 3h et 3I ont proposé, dans le cadre de leur cours d'anglais, de présenter, expliquer, animer, et célébrer la fête anglo-saxonne d'Halloween.

(On friday, November the 15th, the students of 3H and 3I offered as part as their english class, to present, explain, animate and celebrate the anglo-saxon Halloween Party)



Déguisés et maquillés, ils ont préparé et organisé un goûter sur cette thématique,
(disguised and made-up, they prepared and organized a snack on this theme,)



accompagnés de musiques et de danses,
(accompanied by musics and dances,)



et animé un jeu traditionnel proposé aux élèves et professeurs visitant la classe.
(*and animated a traditional game with the students and teachers, visiting the classroom*)



Accueil et explications dans la langue de Shakespeare ont permis aux invités de découvrir l'histoire et la tradition accompagnant cette fête qui a aujourd'hui dépassé bien des frontières.

Partager son savoir linguistique étant le sésame pour accéder à la fête.

(*Welcoming and explanations in the language of Shakespeare allowed the guests to discover the history and tradition accompanying this feast which has crossed many borders today. Sharing his linguistic knowledge being the key to access the party*)



Merci aux élèves et à leur professeur de nous avoir transmis leur bonne humeur
(*thanks to the students and their teacher for conveying their good humor*)



SEE YOU NEXT YEAR !!!!!